
Sära Södra Samfällighetsförening sorasodra.se 
LI Protokoll fört vid styrelsemöte tisdag den )'I. november 2023 kl. 19.00 på Söravägen 143, 

Åkersberga. 

Närvarande: Utf Söderström, Hans Ragert, Anette Blomgren, Carita Ekblom, Monica 
Ramström, Niklas Nilsson, samt Sven-Erik Svensson. 

1. Mötets öppnande 
Hans öppnade mötet och tackade samtidigt Ulf för att vi får gästa honom. 

2. Genom8iffe av förepende protokoll 
Protokollet har varit anslaget på för~ningens anslagstavlor, samt upplagt på 
hemsidan. U.a. 

3. Ekonomi och underhåll 
Ulf redogör för det ekonomiska läget, som är under kontroll och uppger att 
transaktionskontot för dagen innehåller 345 000 kr. 
När det gäller underhållet så sandades våra gångvägar i dag mot halkan som uppstått 
för första gången den här säsongen. 

4.. Inkomna ärenden 
Inga inkomna ärenden som registrerats. 

5. ÖVrip frågor 
En inkommen offert för infrastruktur beträffande installation och förberedelse för 
laddboxinstallation i garagelängorna i samfälligheten diskuterades. 
Ytterligare en offert har begärts men ännu inte inkommit. 
Även Eon som levererar elen till våra garagelängor har tillfrågats om en offert, men 
har uppgett att föreningen då måste ansöka om nytt anläggningstillstånd hos 
Lantmäteriet. Enligt uppgift är ansökan om nytt anläggningstillstånd både 
tidskrävande och kostsamt. 
Det beslutades att till en början lämna ut en enkätundersökning till föreningens 
medlemmar om deras intresse för e~bils~addning och att föreningen ombesörjer en 
grundinstallation som en uppgradering av_ befintlig elinstallation i våra samtliga 
garagelängor, för att envar medlem sedan kan anlita angivet företag för installation av 
laddbox i sin garageplats. 
Ordföranden Hans Ragert menar att ett beslut om en sådan uppgradering av elen i 
våra garagelängor kräver årsmötesbeslut. 

I en artikel i lokaltidningen Mitt i informerade Roslagsvatten om att de tar över 
insamling av förpackninpavfall från den 1 januari 2024. Vid informationstillfälle i 
Alcea-huset informerade personal från Roslagsvatten om att återvinningscentralen på 
Stationsvägen i vårt närområde skall finnas kvar även från den 1 januari 2027. 
Se beslut från regeringen om fastighetsnära insamling av förpackningar (FNI). 



Från och med den 1 januari 2024 är det obligatoriskt att sortera ut matavfall och 
Roslagsvatten såg positivt på att vi redan sedan flera år är igång med den 
verksamheten i vårt område. Använd dock bara de bruna påsarna som finns att hämta 
i matvaruaffären och hos Roslagsvatten. Påsarna är gratis. 

6. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte ser tisdag den 16 januari 2024 k 19.00 på Söravägen 39, 
Åkersberga. 

7. Mötets avslutande 
Hans avslutade därefter dagens styrelsemöte. 

Åkersberga den 21 november 2023 

L-Cc-clt~U&eU~ 
Sven-Erik Svensson 

sekreterare 
Hans Ragert 

. ordförande 
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